
Samrådsspørgsmål AS om armlængde

Samrådsspørgsmål AS
Med henvisning til oplysningerne i artiklen ”Jeg blandet mig 
ikke i, hvad der sker i kioskerne i det sønderjyske. Jeg ringer 
det bare op for DSB” fra Politiken den 15. maj 2011 bedes 
ministeren forklare, hvordan det harmonerer med
ministerens armslængdeprincip i forhold til DSB, at 
ministeren forlangte af DSB, at de skulle ændre på deres 
familierabatter.

Det er min opfattelse, at sagen om 

familierabatterne kan sammenlignes 

med den sag, som ligger til grund for 

samrådsspørgsmål AQ, som jeg netop 

har besvaret. 

At jeg bringer et forhold omkring DSB’s 

information om familierabatter op over 

for DSB harmonerer fint med 

armslængdeprincippet overfor DSB.

Det er alene DSB’s, som træffer 

beslutning om at ændre annonceringen 

af familierabatterne.
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Og hvad mener spørgeren egentlig, at jeg 

skulle gøre i denne sag, hvor DSB ikke 

informerede sine kunder ordentligt? 

Skulle jeg gøre ingenting? 


